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Írásbeli választ i2énvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A parlagfűvel szennyezett területek beazonosításáról. . .”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A hatékony parlagfű elleni küzdelem egyik alapvető feltétele a parlagfűvel szennyezett területek
feltérképezése, beazonosítása .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- 2013-ban milyen felmérési módszereket alkalmaz a Kormány a parlagfűvel fertőzött
területek felderítésére?
Mely módszerrel, mekkora területet térképeztek fel az eddigiekben, illetve terveznek a
jövőben feltérképezni ?
Melyik módszer esetében mekkora költséggel számolnak az idei évben ?
Sor kerül-e helikopteres felderítésre az idei évben?

- Amennyiben igen, mikor és milyen módszertan alapján kívánják elvégezni az ez évi
helikopteres felderítést?
A helikopteres beazonosítás mekkora és mely területekre terjed ki 2013-ben ?
Mekkora költséggel számolnak ennek kapcsán az idei évben?

- Hogyan és mikor fogják értesíteni az érintett megyék lakosságát a szóban forgó
eljárásról?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . augusztus 23 .

Tisztelettel :

r. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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